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HARRYD KOMMUI 
Je.r.ns: 'en 

2022 -02- 07 

g2,. $9 so-al@gmg!rater» 
Diarienr Janie;lanetcc'n 

Interpellation till Välfärdsnämndens ordforande 

Dags for en likvärdig skola i hela kommunen. 

Vi fär flera signaler pà att skolor i östra delarna har svärigheter bland annat pá 
Rävlandaskolan och Fagerhultsskolan. Nu senast i Lokalpressen nr 4 22-02-05 kan vi läsa om 
en forälders oro över att barn blir slagna och misshandlade i skolan! 
Det kan aldrig vara acceptabelt att barn inte v~gar gà till skolan därför att de riskerar att bli 
slagna, kränkta eller misshandlade. 

Vi pratar mycket om barnens trygghet. Kommunen ska garantera att alla barn i vara skolor 
känner trygghet varje morgon när de gär till skolan. N~got annat fär inte finnas. Skall vi nä 
Sveriges bästa skola skall väl det gälla i hela Härryda kommun? 

Det är vär uppgift som ansvariga politiker att ta dessa signaler pà allvar. 

Kommer ordforande i Välfärdsnämnden att agera for att avhjälpa problemen pa dessa 
skolor? 

Vilka atgärder kommer ordforande i Välfärdsnämnden ta till? 

Hur snabbt kan ätgärder sättas in? 

Hur ser ordförande i Välfärdsnämnden pà att fördela resurser sá att skolorna i östra delarna 
kan genomfora sitt kompensatoriska uppdrag? 

Siw Hallbert 
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Interpellation: 

Simskola i Härryda kommun 

2021 -12- 27 

£±rienr 

Interpellation till välfärdsnämndens ordförande Maria Kornevik-Johansson 

Drunkningsolyckorna har ökat i värt land. Detta beror pá att simkunnigheten har minskat. Vi i 
Härryda kommun är säkert överens om att det är viktigt med simskola. Vi viii med denna 
interpellation fà svar pá hur kommunen tänker lösa frägan under 2022. Detta dà vi inte har 
en egen simhall i kommunen. 

Simkunnigheten behöver utvecklas för bäde barn och vuxna. I samband med detta är det 
naturligtvis viktigt att vi har utbildade simlärare anställda i kommunen. Om det fin ns en brist 
pâ simlärare sà anser vi Socialdemokrater att det är av stor vikt att vi som kommun 
finansierar en utbildning för dessa. 

De frägor jag vill ha svar pá är följande: 

Hur ser planen ut för simskola 2022? 

Hur ser tillgängen till utbildade simlärare ut? 

Vad är kostnaden för att deltaga pá simskola? 

För Socialdemokraterna: 
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